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              PROTOKÓŁ Nr III/2024      

 

z posiedzenia Rady Miasta Łaskarzew odbytego dnia 26 czerwca 2024 roku  

w Urzędzie Miasta Łaskarzew 

 

Stan Rady Miasta – 15 radnych wg. listy  

 

Z udziałem: 

Sekretarz Miasta  - K. Licbarska 

Mecenas – A. Świetlicka 

Burmistrz Miasta – A. Tomala 

Kierownik SPZOZ – W. Pakos 

Starosta Powiatu Garwolińskiego – I. Kurowska 

Mieszkańcy 

 

Ad1. 
Przewodnicząca Rady Miasta Łaskarzew radna Agnieszka Szczypek otworzyła III Sesję Rady 

Miasta Łaskarzew. Przywitała obecnych gości. 

 

Ad2. 
Rada Miasta przystąpiła do pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta odczytała porządek obrad: 

 

Proponowany porządek obrad III Sesji Rady Miasta w Łaskarzewie:  

1. Otwarcie posiedzenia /zalogowanie/. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji nr III/2024 i LXIV/2024 

4. Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej za rok 2023 

5. Informacja z działalności DPT „Bajka” za rok 2023 

6. Informacja z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej za rok 

2023. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu  

Opieki Zdrowotnej w Łaskarzewie za rok 2023. 

8. Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Łaskarzewa za 2023 rok 

- Przedstawienie raportu 

- Debata nad Raportem o stanie Miasta Łaskarzewa za 2023 rok 

- Głos radnych 

- Głos mieszkańców 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrz Miasta Łaskarzew 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miasta Łaskarzew wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023r. 

- Informacja w sprawie opinii Komisji rewizyjnej Rady miasta Łaskarzew o 

wykonaniu budżetu za 2023 r. 

- Informacja w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za 2023 r. 

- Dyskusja 

11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Łaskarzew z tytułu  

wykonania budżetu za 2023 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za rok 2024 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za prace techniczne i  

eksploatacyjne wykonywane na sieciach wodociągowej i kanalizacyjnej na rzecz osób  

fizycznych i podmiotów gospodarczych świadczone przez Miasto Łaskarzew. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/113/2016 Rady Miasta Łaskarzew 

z dnia 28 października 2016r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej 

i organizacyjnej dla jednostek organizacyjnych Miasta Łaskarzew. 

15. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

16. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta z działalności pomiędzy sesjami 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Burmistrz Miasta poprosił o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie określenia 

stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom 

kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych, o których mowa 

art. 32 ust. 6 i art.. 39 ust. 4 i ust 4a ustawu z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe  jako 

punkt 12a porządku obrad. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad wprowadzeniem uchwały do porządku obrad 

/uczestniczy 14  radnych/ 

Za – 14 osób, jednogłośnie 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0.  

 

Brak uwag i pytań. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania przyjęcia porządku /uczestniczy 14  radnych/ 

Za – 14 osób, jednogłośnie 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 

 

Ad3. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji nr LXI/2024 i 

II/2024. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem protokołów z poprzednich sesji 

/uczestniczy 14  radnych/ 

za – 14 osób, jednogłośnie, 

przeciw – 0, 

wstrzymuje się – 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad4. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 4. Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej za 

rok 2023 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że informacja była przedstawiona na komisjach 

połączonych. Następnie poprosiła Kierownik Miejskiej Biblioteki Publicznej o 

zaprezentowanie skróconej treści informacji. 

Kierownik Miejskiej Biblioteki Publicznej powiedziała, że jeszcze nie otrzymano wyników z 

Biblioteki Powiatowej. Następnie odniosła się do otrzymanej wiadomości, gdzie są zwarte 
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wskaźniki bibliotek z Powiatu Garwolińskiego, gdzie w przeliczeniu na 100 mieszkańców 

miasta, Miejska Biblioteka Publiczna w Łaskarzewie zajmuje 3 miejsce ze wskaźnikiem 

16,73, gdzie wskaźnik średniej w powiecie wynosi 14,27. Biblioteki które maja większe 

wskaźniki, jest to spowodowane przez to, iż składają się na to dwie lub trzy biblioteki. Jeżeli 

chodzi zaś o wypożyczenia książek w powiecie, to średnia wynosi 212,11 wypożyczeń na 100 

mieszkańców powiatu, a w Mieście Łaskarzew wynosi 328,29 książek na 100 mieszkańców, 

co jest największą liczba w powiecie Garwolińskim.  

 

Radny Głowacki zadał pytanie czy biblioteka potrzebuje dodatkowych pieniędzy. 

Kierownik Miejskiej Biblioteki odpowiedziała, że tak, ponieważ obecne regały na książki 

które są posiadane przez Bibliotekę nie są już w stanie pomieścić książek. 

Radny Głowacki zadał pytanie o ilość potrzebnych środków pieniężnych. 

Kierownik Miejskiej Biblioteki odpowiedziała, że nie jest w stanie odpowiedzieć na te 

pytanie. 

Radny Sadkowski wspomniał o organizowanych konkursach przeze kierownik Miejskiej 

Biblioteki Publicznej, dodając, że konkursy można by było organizować w sali nad biblioteką 

w OSP.  

Kierownik Miejskiej Biblioteki odpowiedziała, że wie o możliwości, lecz ma obawy co do 

innych wydarzeń, które mogły by się odbyć w trakcie wydarzeń organizowanych przez 

bibliotekę, a wydarzenia te potrafią odbyć się w niespodziewanym momencie.  

Radny Paziewski zadał pytanie o ilość pracowników. 

Radny Głowacki zwrócił się do Burmistrza Miasta o dodatkowe jednorazowe zasilenie 

biblioteki w wysokości 3 000,00 zł. 

 

Brak uwag i pytań. 

   

Ad5.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt 5. Informacja  z działalności DPT  „Bajka” za rok 2023. 

 

Kierownik DPT bajka przedstawiła informacje z działalności za rok 2023 /w załączeniu/. 
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Brak pytań i uwag. 
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Ad6.  
Rada Miasta przystąpiła do pkt. 6. Informacja z działalności Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej za rok 2023. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poprosiła kierownik SPZOZ o przedstawienie informacji za rok 

2023. 

 

Radny Paziewski zadał pytanie czy kierownik po objęciu stanowiska coś zaskoczyło i czy 

posiada na chwile obecną jakieś uwagi co do jego funkcjonowania Ośrodka Zdrowia. 

Kierownik SPZOZ odpowiedziała, że każda z placówek funkcjonuje w inny sposób, miedzy 

innymi przez budżet, personel czy społeczeństwo. Dodała, że posiada już pomysły które 

chciała by wdrążyć, lecz nie chce ich na chwilę obecną ujawniać oraz, że uwagi które wniosła 

już są respektowane i widoczne są zmiany. 

Radny Paziewski zadał pytanie jakie Kierownik widzi uwagi. 

Kierownik odpowiedziała, że odbędą się zmiany kadrowe, wspomniała o tym, iż kładzie 

nacisk na edukację oraz rozwój osobisty. Jej zdaniem, jeżeli personel będzie miły oraz 

wykształcony to będzie to klucz do sukcesu. 

Radny Paziewski zadał pytanie czy Kierownik SPZOZ będzie redukowała etaty. 

Kierownik  SPZOZ odpowiedziała, że tak, lecz zostaną zachowane wszelkie normy, zmiany 

odbędą się kadrowe. 

Radny Głowacki zadał pytanie o ilość osób które będą zwolnione. 

Kierownik SPZOZ nie odpowiedziała na te pytanie. 

 

Głos został oddany Burmistrzowi Miasta.  Życzył powodzenia nowej kierownik SPZOZ na 

nowej drodze w pracy. Podziękował również ustępującemu kierownikowi SPZOZ. Nastąpiło 

wręczenie kwiatów. 

 

Dr. Tomala powiedział, że dziękuje za podziękowania, lecz nie ma zamiaru na chwilę obecną 

rezygnować z pracy zawodowej.  

 

Brak pytań i uwag.  

 

Ad7.  
Rada Miasta przystąpiła do pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łaskarzewie za rok 2023 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że sprawozdanie zostało omówione na komisjach 

połączonych.  

Sekretarz Miasta powiedziała, że w podstawie prawnej uchwały zostanie dopisana adnotacja, 

iż sprawozdanie zatwierdza Rada Miasta 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 14 radnych/ 

Za – 14 /jednogłośnie/ 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad8.  
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Rada Miasta przystąpiła do pkt 8. Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Łaskarzewa za 2023 

rok 

 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że Raport o Stanie Miasta to podsumowanie 

działalności Burmistrza za poprzedni rok. Radni otrzymali raport zgodnie z ustawą do 31 

maja 2024 r. który również został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miasta oraz 

na platformie BIP. Raport rozpoczyna się od słowa wstępnego Burmistrza Miasta i 

przedstawia i przedstawia poszczególne programy polityki, zadania realizowane, środki 

pozyskane przez miasto oraz zrealizowane inwestycje w mieście. Następnie Przewodnicząca 

Rady Miasta poprosiła Burmistrza Miasta o przedstawienie niniejszego Raportu. 

Burmistrz Miasta powiedział, iż Raport o Stanie Miasta Łaskarzewa dotyczący 2023 roku, 

jest już szóstym dokumentem podsumowującym działalności Burmistrza w zakresie realizacji 

zadań ustawowych samorządu oraz programów i strategii, a także uchwał Rady Miasta w 

okresie styczeń – grudzień 2023. W Raporcie zebrano dane na temat finansów Miasta, 

demografii, realizowanych inwestycji, jak również wydarzeń kulturalno - społecznych. 

Informacje przedstawiono w zwięzłej formie, w sposób dający możliwość łatwego 

porównania danych w stosunku do lat ubiegłych. Zachowano układ i zakres informacji jest 

taki jak w poprzednich opracowaniach. Zmiany jakie zachodzą corocznie w naszym mieście 

są efektem wytężonej pracy wielu osób. Burmistrz Miasta dodał, że ma nadzieję iż będą one 

zauważane i doceniane przez naszych mieszkańców. Dodał, że ważne zadania inwestycyjne 

realizowane w 2023 roku stanowią podstawowe zabezpieczenie potrzeb naszych 

mieszkańców, dotyczyły one zakresu min: 

- gospodarki wodociągowo-kanalizacyjnej, 

- rozwoju bazy sportowej, 

- infrastruktury drogowej 

- infrastruktury szkolnej 

Realizacja tych zadań była dzięki dofinansowaniom z programów rządowych - Polski Ład, 

Sportowa Polska, Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg i Urzędu Marszałkowskiego. Łącznie 

w 2023r. pozyskaliśmy środki na inwestycje w Mieście, w kwocie 19 678 154,53 zł. Oprócz 

ważnych zadań inwestycyjnych wspomnieć należy o wydarzeniach kulturalno – społecznych 

które miały miejsce w 2023 roku. Odbywały się m.in. uroczystości upamiętniające święta 

narodowe, obchody ważnych rocznic, jarmarki świąteczne, Dni Miasta. Zauważalny był 

wzrost aktywności i zaangażowania w życie publiczne stowarzyszeń, organizacji 

pozarządowych i grup nieformalnych. Podziękował wszystkim którzy aktywnie włączają się 

w prace mające na celu dobro naszego miasta: Radzie Miasta, pracownikom Urzędu i 

jednostek organizacyjnych. Burmistrz Miasta dodał, że jeżeli chodzi o pozyskane środki, 

informacja została zawarta w tabeli na stronie 12 Raportu o Stanie Miasta:  
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Kwoty jakie udało się uzyskać na zadania inwestycyjne to 18 372 035,50 zł, a całościowa 

kwota inwestycji wynosi 21 mln zł. Następnie została omówiona tabela dotycząca 

pozyskanych środków na zadania bieżące znajdująca się na stronie 13 Raportu o Stanie 

Miasta: 
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Na koniec wypowiedzi Burmistrz Miasta zachęcił mieszkańców do analizy Raportu o Stanie 

Miasta za rok 2023. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zadała pytanie czy Radni mają jakiekolwiek pytania co do 

Raportu o Stanie Miasta Łaskarzewa za rok 2023.  

Radny Grudzień powiedział, że pomimo tego, iż remont ul. Garwolińskiej nie był inwestycją 

realizowaną przez miasto, to bardzo podziękował Powiatowi Garwolińskiemu za wykonaną 

inwestycje.  

Radny Sadkowski powiedział, że OSP własnoręczne przygotowywała wniosek na zakup 

pojazdu. Wspomniał o posiadanym sprzęcie OSP, gdzie między innymi pełne umundurowanie 

strażaka to koszt 7 000,00 zł. 

 

Mieszkaniec poprosił o możliwość zabrania głosu dotyczącej debaty nad raportem o Stanie 

Miasta. 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że zgodnie ze statutem i ustawą o samorządzie 

gminnym mieszkaniec nie może zabrać głosu, jeżeli nie zgłosił tego pisemnie. 

Głos zostało oddany Mecenas. Zdaniem Mecenas, z ustawy o samorządzie gminnym wynika 

tryb w jakim należy zgłaszać wniosek w debacie o raporcie, zgodnie z art. 28aa, mieszkańcy 

mogą zabierać głos, lecz mieszkaniec zgłasza pisemne zgłoszenie, które musi być poparte 

przez minimum 20 mieszkańców. Z informacji otrzymanych od Sekretarz Miasta, 

mieszkaniec nie może zabrać głosu. O tym czy głos będzie udzielony mieszkańcowi, 

decyduje Przewodnicząca Rady Miasta.  

Zdaniem Mieszkańca, nie było nigdzie zawartej informacji dotyczącej sposobu zabierania 

głosu w debacie nad Raportem o Stanie Miasta. 

Sekretarz Miasta powiedziała, że na stronie BIP Urzędu Miasta Łaskarzew została zawarta 

informacja o trybie zgłaszania. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad9.  
Rada Miasta przystąpiła do pkt. 9. Podjęcie uchwały w wotum zaufania dla Burmistrz Miasta 

Łaskarzew. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 14 radnych/ 

za – 14 osób, jednogłośnie. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad10. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Miasta Łaskarzew wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2023 r. 

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że za rok 2023 dochody ogółem zamknęły się kwotą  35 818 

077,27 zł, przy planowanych dochodach w wysokości 38 287 690,76 zł. Jest to wykonanie w 

wysokości 93,55%. Zasoby majątkowe to kwota 9 053 913,00 zł. Plan wydatków budżetu 

miasta na 2023 rok wynosi /po zmianach/ 44 089 817,02 zł. Kwota 
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zrealizowanych wydatków wynosi 39 978 438,94 zł, co stanowi 90,68 % realizacji planu. 

Inwestycje zostały zrealizowane na kwotę 12 422 895,47 zł. Zadłużenie Miasta na koniec 

roku to kwota 7 364 281,65 zł.  

 

Rady Głowacki zadał pytanie czy skarbnik ma informacje od którego roku ciągnie się kredyt 

7 mln zł. 

Skarbnik odpowiedziała, kredyt ten ciągnie się od lat. Następnie odczytała kwoty zadłużenia, 

które wynikają z poprzednich lat.  

Radny Głowacki powiedział, że nie każdy wie od kiedy Miasto jest zadłużone, jego zdaniem 

jest to dług Rady Miasta, a nie Burmistrza Miasta. Jego zdaniem to Rada Miasta podpisuje 

kredyty i to Radni o tym decydują. Wspomniał również o wykonaniu kanalizacji, gdzie kredyt 

był konieczny aby wykonać te inwestycje.  

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 14 radnych/ 

Z uwagi na awarie systemu głosowanie odbyło się w sposób ręczny. 

 

Za – 14 osób, /jednogłośnie/. 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad11. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Miasta Łaskarzew z tytułu wykonania budżetu za 2023 r. 

 

Głos został oddany Radnemu Pietrzakowi, gdzie odczytał wniosek komisji rewizyjnej. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 14 radnych/ 

Za – 14 osób, 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0. 

 

Burmistrz Miasta podziękował wszystkim za udzielone mu absolutorium. 

Starosta Powiatu Garwolińskiego, Iwona Kurowska pogratulowała Radnym sukcesów, 

wspominając, że w raporcie są zawarte wydarzenia w których mogła uczestniczyć jako Poseł. 

Życzyła, aby środki dalej wpływały na konto Urzędu Miasta, aby można było wykonywać 

inwestycje. Oznajmiła swoją sympatie dla miasta Łaskarzew. Wspomniała o wspólnych 

inwestycjach i wydarzeniach, które są planowane pomiędzy Miastem, a Powiatem.  

Burmistrz Miasta podziękował Pani Iwonie Kurowskiej, dodając ze wszyscy wyrażają wolę 

współpracy po to aby zadowolić mieszkańców inwestycjami. 

 

Ad12. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za 

rok 2024. 

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że w porównaniu z uchwałą przedstawioną na komisjach 

połączonych nastąpiła autopoprawka dotycząca dochodów przed i po zmianach. 
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 Zmiany po stronie dochodów majątkowych: 

- zwiększenie dochodów ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład na zadanie pn. 

„Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w mieście Łaskarzew” – dostosowanie planu do 

stopnia realizacji– 679,99 zł. 

- zwiększenie dochodów z tytułu dotacji na dofinansowanie realizacji zadania pn” 

Doświetlenie przejść dla pieszych oraz budynków oświaty w mieście Łaskarzew” – 61 600,00 

zł. /środki z Urzędu Marszałkowskiego/ 

- przeniesienie środków z dotacji na zadanie pn. „Budowa oświetlenia na stadionie miejskim  

w Łaskarzewie” na zadanie pn. . „Modernizacja podłogi wraz z instalacją centralnego 

ogrzewania  

w obiekcie sportowym przy ul. Kusocińskiego 10 w Łaskarzewie” 

 

Zmiany po stronie dochodów bieżących: 

- zwiększenie o kwotę 810 000,00  dochodów z tyt. zwrotu podatku VAT. 

Pozostałe zmiany dochodów to dostosowanie planu do przewidywanego wykonania.  

 

Zmiany po stronie wydatków majątkowych: 

- rezygnacja z realizacji zadania pn. „Dofinansowanie zakupu lekkiego samochodu 

rozpoznawczo-ratowniczego” i przeniesienie środków na zadanie pn. „Modernizacja podłogi 

wraz z instalacją centralnego ogrzewania w obiekcie sportowym przy ul. Kusocińskiego 10 w 

Łaskarzewie – 200 000,00  

- rezygnacja z realizacji zadania pn. „Budowa oświetlenia na stadionie miejskim w 

Łaskarzewie”  

i przeniesienie środków na zadanie pn. „Modernizacja podłogi wraz z instalacją centralnego 

ogrzewania w obiekcie sportowym przy ul. Kusocińskiego 10 w Łaskarzewie” – 92 252,00 zł. 

- Zmiana paragrafu wydatkowego na część zadania pn.” Zakup instrumentów do organizacji 

wydarzeń plenerowych wraz z zakupem zabawek do przyszkolnych stref aktywności na 

terenie miasta Łaskarzew”  

- wprowadzenie nowego zadania pn.: ” Doświetlenie przejść dla pieszych oraz budynków 

oświaty  

w mieście Łaskarzew” – 90 000,00 zł. 

 

Zmiany po stronie wydatków bieżących to m.in.: 

- zabezpieczenie środków na realizacje programu „Umiem Pływać”  

- zabezpieczenie środków na wynagrodzenie dla firmy Deloitte /pomoc przy odzyskaniu 

podatku VAT/ 

- zwiększenie środków na promocje miasta /organizacja Dni Miasta/ 

- zwiększenie wydatków na funkcjonowanie gospodarki wodociągowo – kanalizacyjnej oraz 

urzędu miasta 

- zabezpieczenie środków na wykonanie projektów oraz przeglądów dróg  

 

Skarbnik Miasta dodała, że pozostałe zmiany po stronie wydatków bieżących to dostosowanie 

planu do przewidywanego wykonania. 
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Radny Sadkowski zadał pytanie dot. Przekazania środków na wóz strażacki oraz przejść dla 

pieszych. 

Burmistrz Miasta powiedział, że obecnie Miasto jest na etapie ustalania miejsc, gdzie takie 

przejścia można by było wykonać.  

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 14 radnych/ 

za – 14 osób, 

przeciw – 0, 

wstrzymuje się - 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad12a. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 12a. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 

kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych, o których mowa art. 32 ust. 

6 i art.. 39 ust. 4 i ust 4a ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe. 

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że uchwała taka była podejmowana w roku 2022 kiedy zmienił 

się sposób regulacji kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych. W tym momencie musi to 

być stawka nie mniejsza niż stawka wprowadzona, poprzednio była to stawka niższa stad 

zmiana na poziomie rozporządzenia, stawka do 900 cm3 pojemności silnika to 0,89 zł, 

powyżej 900 cm3 to 1,15 zł za 1km. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 14 radnych/ 

za – 14 osób, 

przeciw – 0, 

wstrzymuje się - 0. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad13. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i 

opłat za prace techniczne i eksploatacyjne wykonywane na sieciach wodociągowej i 

kanalizacyjnej na rzecz osób fizycznych i podmiotów gospodarczych świadczone przez 

Miasto Łaskarzew. 

 

Pracownik Urzędu Miasta powiedziała, że opłaty te mają na celu zrównoważenie kosztów 

usług świadczonych dla mieszkańców, a wynikające z ich szczególnych potrzeb,  na przykład 

zamkniecie zasuw czy demontaż wodomierza. Są to rzeczy które są szczegółowo wymienione 

w załączniku z którym Radni mogli zapoznać się na komisjach połączonych. 

 

Radny Sadkowski powiedział, że jego zdaniem stawki są bardzo niskie, jeżeli chodzi o 

rozplombowanie wodomierza.  

Pracownik Urzędu Miasta powiedziała, że rozplombowanie wodomierza zazwyczaj nie jest 

zgłaszane przez odbiorcę tylko jest odkrywane przez inkasenta lub pracownika Urzędu 

Miasta.  

Zdaniem Radnego Sadkowskiego, kara za rozblombowanie wodomierza powinna wynosić 

średnią kwotę zużycia wody z 3 ostatnich miesięcy. 
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Przewodnicząca Rady Miasta zadała pytanie o ilość przypadków, gdzie są zerwane plomby na 

wodomierzach. 

Pracownik Urzędu Miasta odpowiedziała, że takie przypadki zdarzają się sporadycznie. 

Radny Grudzień zadał pytanie na jakiej podstawie były wyliczane niniejsze stawki. 

Pracownik Urzędu Miasta odpowiedziała, że stawki były wyliczane w porównaniu z innymi 

gminami. 

Burmistrz Miasta powiedział, iż do chwili obecnej nie było określone jakie są konkretne 

stawki i wymagało to uregulowania.  

Pracownik Urzędu Miasta dodała, że w momencie wymiany wodomierzy będzie wiadome z 

jaka stałą zjawiska miasto ma do czynienia jeżeli chodzi o zrywanie plomb na wodomierzach.  

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 14 radnych/ 

za – 14 osób, 

przeciw – 0, 

wstrzymuje się – 0. 

 

Ad14. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXI/113/2016 Rady Miasta Łaskarzew z dnia 28 października 2016 r. w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi finansowo – księgowej i organizacyjnej dla jednostek organizacyjnych 

Miasta Łaskarzew. 

 

Skarbnik powiedziała, że uchwałą dotyczy dołączenia do wspólnej usługi Klubu Dziecięcego 

„Pozytywka”, po to aby obsługa księgowa mogła być prowadzona w referacie w Urzędzie 

Miasta Łaskarzew.  

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 14 radnych/ 

Za – 14 osób, 

Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad15. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 15. Sprawozdanie Burmistrz Miasta z działalności pomiędzy 

sesjami.  

 

Burmistrz Miasta odczytał przygotowane przez siebie sprawozdanie z działalności pomiędzy 

sesjami /w załączeniu/: 

 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami   tj. 

od 23.05.2024 r. do dnia 26.06.2024 r. 

 

Gospodarka wod.-kan. 

1. Trwają prace na odcinku ul. Warszawskiej dla przedsiębiorców. Od 26 czerwca do 23 

lipca obowiązuje zmiana organizacji. 

2. Brałem udział w uruchomieniu przepompowni na ul. Kolejowej i Przychodniej. 

Zawarliśmy umowę z zakładem energetycznym  
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3. Podpisałem umowę z wykonawcą BKW Bogdan Tarnowski na rozbudowę wodociągu 

na części ul. Grzybowej, Przychód, Kilińskiego i Cichej oraz zakup sprzętu wod.-kan. 

20 hydrantów, 2 zdroje, 600 wodomierzy, 4 przepompownie ścieków. Dofinansowanie 

z Rządowego Funduszu Polski Ład w wysokości 1 mln zł. Wartość zadania wynosi 

976 tys. 620,00 zł. 

 

Infrastruktura drogowa  

1. Podpisałem umowę z wykonawcą F.H.U. Michał Metera na „Pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego w specjalności drogowej nad inwestycjami 

drogowymi na terenie miasta Łaskarzew przez Gminę Miasto Łaskarzew”  

 

Sport, Infrastruktura sportowa 

1. Hala sportowa – inwestycja w trakcie realizacji, biorę udział w naradach 

koordynacyjnych 

2. Wniosek o dofinansowanie na modernizację kompleksu boisk sportowych Orlik przy 

ZS Nr 2 przeszedł wstępną preselekcję. Dofinansowanie (ok. 196 tys. zł z 

Ministerstwa Sportu) – całość zadania 400 tys. zł,  

 

Działalność kulturalna i promocja Miasta 

1. Remont „Hermanówki” – w trakcie wykonanie projektu 

2. Wyłoniono wykonawców na realizację zadania pn. „Zakup instrumentów do 

organizacji wydarzeń plenerowych wraz z zakupem zabawek do przyszkolnych stref 

aktywności na terenie Miasta Łaskarzew” –– dB Unlimited Ludmiła Śnieżko - 

namioty, Zaułek Dizajnu Marta Szlapka – komplety barowe, Marcin Radomski Dialog 

– Media – nagłośnienie, SIMBA GROUP Sp. z o.o. – karuzele i huśtawka. Całość 

dofinansowania z LGD Powiatu Garwolińskiego w wysokości 81 tys. 032,00 zł. 

Całość zadania to 94 tys. 356,99 zł 

3. Czekamy na wyniki naboru wniosku do ,,Instrumentu Wsparcia” na rewitalizację 

Parku „Małpi Gaj” – etap I (1 mln zł) z Urzędu Marszałkowskiego – 600 tys. zł 

dofinansowania. Całość zadania to 1 mln zł  

4. Czekamy na wyniki wniosku do ,,Instrumentu Wsparcia” na remont pomieszczeń w 

Centrum Kultury/OSP Łaskarzew – wnioskowana kwota to 180 tys. zł  -  całość 

zadania wynosi 300 tys. zł 

5. Brałem udział w Festynie Rodzinnym z okazji Dnia Dziecka w Parku Alejki 

 

Oświata  

1. Nadal trwa rekrutacja do Klubu Dziecięcego ,,Pozytywka” 

2. Nadal oczekujemy na wyniki wniosek do „Instrumentu Wsparcia” na remont 

pomieszczeń w ZS Nr 1 (szatnia, korytarz, sale i I piętro, wymiana stolarki 

okiennej, wymiana instalacji elektrycznej). Dofinasowanie wynosi 2 mln 220 tys. 

zł, a cała wartość zadania to 3 mln 700 tys. zł 

3. Miasto bierze udział w Programie Realizujemy Program ‘’Aktywna Szkoła’’ – 

zapraszamy dzieci i dorosłych do udziału w zajęciach. 
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4. Wciąż czekamy na rozstrzygnięcie wniosku o dofinansowanie w ramach Programu 

‘’Posiłek w szkole i w domu’’ z Kuratorium Oświaty w Warszawie na remont 

stołówki. Dofinansowanie wynosi 19 tys. 746 zł, a wartość zadania 24 tys. 683,70 

zł 

5. Trwa rekrutacja do Technikum i LO w Łaskarzewie 

6. Brałem udział w Pikniku Rodzinny w Parku Alejki organizowany przez ZS Nr 1 

7. Wyłoniliśmy wykonawcę na zadanie pn. ,,Remont świetlicy w ZS nr 1 w 

Łaskarzewie’’ – firma Fresh Mint Agnieszka Cabak. Dofinansowanie z programu 

Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych 2024 w wysokości 200 tys. zł. 

Wartość zadania 286 778,14 zł 

 

Bezpieczeństwo i ochrona zdrowia 

1. Ogłosiliśmy postępowanie przetargowe na ,,Zakup średniego samochodu ratowniczo- 

gaśniczego wraz z wyposażeniem na potrzeby OSP Łaskarzew w Mieście Łaskarzew’’ 

– termin składania ofert to 12 lipca br. Dofinansowanie w wysokości 1 mln 479 tys. zł 

z  Funduszy Europejskich dla Mazowsza. Wartość zadania to 1 mln 664 tys. 693,72 zł 

2. Podpisałem umowę z wykonawcą Zakład Budowlany Budowlaniec Sylwester Sitek na 

„Remont sanitariatu w Ochotniczej Straży Pożarnej w Łaskarzewie”. W dn. 6 czerwca 

br. rozpoczęły się prace remontowe – planowany termin zakończenia prac to 12 lipca 

2024 r. Dofinansowanie w wysokości 35 tys. 900 zł pochodzi z programu Mazowsze 

dla straży pożarnych 2024. Wartość zadania wynosi 39 tys. 976,35 zł  

3. Czekamy na wyniki wniosku o dofinansowanie na zadanie pn.: ,,Zapobieganie 

zagrożeniom środowiska i poważnym awariom  poprzez doposażenie OSP oraz 

doposażenie Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej w Łaskarzewie”. Dofinansowanie 25 

tys. zł z WFOŚiGW. Wartość zadania wynosi 36 tys. 310 zł 

4. Wybraliśmy nowego Kierownika SPZOZ w Łaskarzewie – Panią Wiolettę Pakos 

5. Trwa proces przygotowania postępowania przetargowego na wykonawcę utwardzenia 

placu przed Posterunkiem Policji (od ul. Szkolnej) i ul. Białej (Garwolińska - Alejowa 

w ramach Poprawy dostępności budynków użyteczności publicznej  

6. Audyt CBI – w trakcie 

 

Ochrona środowiska 

1. Zakończyły się prace dotyczące utworzenia ogrodu różanego na Rynku Dużym – 

wykonawca firma AMAT Matysek Albert dokonał nasadzenia 220 róż okrywowych i 5 

wiśni Kanzan. 

2. W przygotowaniu wniosek o dofinansowanie na wymianę oświetlenia ulicznego z 

Programu Polski Ład Rozświetlamy Polskę – wysokość ok. 1,5 mln zł – w trakcie 

kwestia ustalenia własności latarni 

3. Czekamy na wyniki naboru wniosku o  dofinansowanie w 100% z WFOŚiGW w 

wysokości 22 tys. 827 zł na usuwanie wyrobów zawierających azbest 
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Urząd Miasta 

1. Ogłosiliśmy postępowanie przetargowe na ,,Opracowanie projektu Planu Ogólnego 

oraz zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego zachodniej części 

Miasta Łaskarzew” – termin składania ofert to 4 lipca 2024 r.   

2. Odbywałem bieżące spotkania i rozmowy z wykonawcami, inspektorami nadzoru dot. 

realizacji inwestycji miejskich (kanalizacja, hala, drogi). 

3. Organizujemy wsparcie dla uchodźców z Ukrainy – 1 rodzina z dziećmi - 7 osób. 

4. Brałem udział w spotkaniu roboczym z Prezesem WFOŚiGW w dn. 23 maja 2024 r. 

5. Brałem udział w Dniu Samorządu Terytorialnego w Błażejówce w dn. 24 maja 2024 r. 

6. Brałem udział w konferencji ,,Wyzwania nowej kadencji” w dn. 27-28 maja 2024 r. 

7. Brałem udział w Balu ósmoklasisty w dn. 29 maja 2024 r. 

8. Brałem udział w obchodach 100-lecia Szkoły w Starym Pilczynie w dn. 2 czerwca 

2024 r. 

9. Brałem udział w spotkaniu z organizacjami pozarządowymi  w dn. 4 czerwca 2024 r. 

10. Brałem udział w obchodach 30 rocznicy Obrony Krzyża w Miętnem w dn. 7 czerwca 

2024 r. 

11. Brałem udział w zakończeniu roku szkolnego w ZS Nr 1 i ZS Nr 2 w dn. 21 czerwca 

2024 r. 

12. Brałem udział w Gminno-Miejskich Zawodach Sportowo-Pożarniczych w Krzywdzie 

dn. 23 czerwca 2024 r. 

13. Brałem udział w posiedzeniu Zarządu OSP w dn. 25 czerwca 2024 r. 

14. Brałem udział w posiedzeniach Zarządu LGD w dn. 11 i 26 czerwca 2024 r. 

 

Radny Głowacki zadał pytanie dlaczego Mieście Łaskarzew nie odbywają się zajęcia dla 

młodszych dzieci poniżej 7 roku życia. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że cały w trwa projekt „Aktywna Szkoła” i dzieci mogą 

korzystać z zajęć, gdzie nie ma rozbicia na kategorie wiekowe. Jeżeli są takie głosy 

mieszkańców, to będzie na to reakcja. Burmistrz Miasta wspomniał o kinie plenerowym w 

dniu 30 czerwca 2024 r., gdzie będzie to skierowane do grupy wiekowej o której mówił 

Radny Głowacki.  

Radny Głowacki zadał pytanie czy „Hermanówka” będzie nadal jako muzeum czy jest inna 

wizja na ten obiekt. 

Burmistrz Miasta powiedział, że według niego jest wizja aby odejść od tego pomysłu. Projekt 

zakłada rewitalizacje budynku, ale można zmienić jego przeznaczenie.  

Radny Głowacki  zadał pytanie czy kwota 6 000 zł znajdzie się w budżecie Miasta aby 

przeznaczyć ją dla Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łaskarzewie. 

Skarbnik Miasta powiedziała, że wymaga to przeanalizowania.  

Radny Głowacki poprosił o wnioskowanie 3 000 zł dla Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz 

pełnego etatu dla Kierownik Biblioteki jeżeli jest to możliwe.  

Skarbnik Miasta odpowiedziała, iż wiąże się to ze zwiększeniem dotacji.  

Mecenas powiedziała, że wnioskiem nie można dać pełnego etatu, ponieważ według ustawy 

należy to do kompetencji Burmistrza Miasta.  

 

Brak pytań i uwag. 
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Ad16. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 16. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z 

działalności pomiędzy sesjami 

 

Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła przygotowane przez siebie sprawozdanie: 

- Udział w Dniu Samorządu Terytorialnego w „Błażejówce”, 

- Udział w obchodach 100-lecia Szkoły w Starym Pilczynie,  

- Udział w obchodach 30-tej rocznicy obrony krzyża w Mietnem, 

- Udział w balu 8-mo klasisty w ZS nr 1, 

- Udział w pikniku rodzinnym w Parku Alejki, 

- Udział w zakończeniu roku szkolnego w ZS nr 1 i ZS nr 2, 

- Udział w posiedzeniu komisji połączonych Rady Miasta, 

- Podpisywanie uchwał,  

- Praca w Biurem Rady Miasta i z Sekretarz Miasta, 

- Spotkania w Burmistrzem Miasta w sprawach różnych, 

- Spotkania oraz rozmowy z mieszkańcami. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad17. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 17. Sprawy różne.  

 

Głos został oddany mieszkańcowi. 

Mieszkaniec pogratulował uzyskania absolutorium oraz podziękował za przedstawienie 

Raportu o Stanie Miasta za rok 2023. W Raporcie o stanie Miasta zawarta informacja o 

systematycznie spadającej liczbie mieszkańców w Łaskarzewie.  

1.  Co w związku z tym oraz jakie działania planuje podjąć Burmistrz Miasta aby uchronić 

Łaskarzew od odpływu mieszkańców i po to aby zachęcić mieszkańców aby zamieszkali. 

Zdaniem Mieszkańca bardzo ważne są imprezy plenerowe i festyny, lecz odbywa się ich za 

mało. Wspomniał o budżecie DPT Bajka oraz klubu ŁKS Promnik.  

2. Mieszkaniec wspomniał też o braku Domu Kultury w mieście, gdzie mogła by podziać się 

dzisiejsza młodzież. Zadał pytanie czy Burmistrz Miasta zamierza podjąć działania do  

wybudowania Domu Kultury w Łaskarzewie.  

3. Jakie działania podjął Burmistrz Miasta aby zaoferować atrakcyjne tereny dla mieszkańców 

aby mieszkańcy mogli się budować. Zdaniem mieszkańca, około 1/4 terenów Miasta mogło 

by być wykorzystane do inwestycji w Łaskarzewie.  

4. Czy Burmistrz Miasta posiada pełną wiedzę jak długo trwa uchwalenie planu ogólnego 

oraz czy miastu uda się go uchwalić i czy uda się go wykonać w terminie. 

5.  Jak długo trwało by uzyskanie pozwolenie na budowę dla FOK Pollena. 

6. Mieszkaniec wspomniał również o FOK Pollena, zadając pytanie jak duża część z 

podatków stanowią od największych pracodawców w Łaskarzewie i jakby wyglądał budżet 

Miasta jeżeli FOK Pollena zlikwidowała by fabrykę w Łaskarzewie lub zredukowała by 

produkcję. 
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7. Jak wiele spotkań jako Burmistrz Miasta odbył z FOK Pollena oraz ze Wspólnotą 

Gruntową. Czy Burmistrz podjął jakie kolwiek działania w celu zwrotu takich terenów jak 

Kępki, Park Alejki, „Małpi Gaj”.  

8. Mieszkaniec zwrócił się do Rady Miasta z zapytaniem dotyczącym wykonania inwestycji 

na małpim gaju gdzie nie jest to teren miasta.  

9. Czy wynikiem negocjacji prowadzonych przez Burmistrza Miasta pomiędzy Wspólnotą 

Gruntową, a FOK Pollena jest oferta jaką FOK Pollena złożyła Wspólnocie Gruntowej? 

Oferta ta dotyczy kwoty 2zł/m2 terenu. Czy jest to efekt negocjacji. Czy Burmistrz Miasta 

zamierza podjąć działania aby nie występowały takie sytuacje.  

 

Burmistrz Miasta powiedział, że odpowie na każde z pytań zadane przez Mieszkańca. 

Wspomniał, iż jest to obszerny materiał. Odnosząc się do wielu pytań, myśli, że dla 

wszystkich kandydatów na Burmistrza Miasta był cel aby Łaskarzew rozwijał się i by  

mieszkańcy mogli żyć w nim dobrze. Zdaniem Burmistrza Miasta zachodzące procesy 

demograficzne związane są z tym, że atrakcyjność innych miast jest większa, ale z radnymi 

będą wypracowane rozwiązania aby zwiększyć atrakcyjność Miasta. Dodał, ze ma nadzieje, 

że uda się to zrealizować w trakcie tej kadencji. Co do budowy domów jednorodzinnych,  

Burmistrz Miasta odbył już spotkanie aby była taka możliwość, ale nie jest to proces aby się 

to zadziało w przeciągu 1,5 miesiąca jego działalności. Dodał, że czytając raport i inwestycje, 

kwestie te wymagają dużego zaangażowania włodarzy. Burmistrza Miasta powiedział, że na 

pytania odpowie szczegółowo,  

Radny Sadkowski zadał pytanie o zbiornik przy ul. Mickiewicza. Co będzie z posesjami które 

maja współwłaścicieli, a nie płacą podatków. Radny zadał również pytanie czy można 

zainstalować stojaki na rowery przy szkole.  

Burmistrz Miasta powiedział, że jeżeli chodzi o realizacje drogowa to umówiony jest z 

wykonawca w celu wykonania objazdów każdej z dróg. Jeżeli chodzi zaś odprowadzenie 

wód, to według niego aby nie było powielane jeżeli chodzi o podtopienia, będą wyciągane 

wnioski aby temu zapobiec. Zostało umówione spotkanie z wykonawcą w terenie.  

Przewodnicząca Rady Miasta przeczytała pismo które wpłynęło do Burmistrza Miasta oraz 

Rady Miasta Łaskarzew, które dotyczy wyjaśnienia nieprawidłowości związanych z 

remontem dachu na Zespole Szkół nr 2 w Łaskarzewie. Zdaniem mieszkańca, dach  został źle 

naprawiony.  

Burmistrz Miasta powiedział, że odpowiedź na pismo otrzymane od Mieszkańca zostanie 

udzielona w przewidzianym terminie.  

Radny Kliczek wspomniał o wykonaniu chodnika na ul. Kolejowej w stronę szkoły, aby 

poprawić go.  

Burmistrz Miasta powiedział, ze takiego typu inwestycje prowadzi się w okresie 

wakacyjnym, wiec nie można było wcześniej tego wykonać ze względu na bezpieczeństwo 

pieszych.  

Radny Paziewski zadał pytanie czy w trakcie zanim zostaną rozpoczęte prace na 16 odcinkach 

drogowych to czy mieszkańcy otrzymali informacje aby przyłączać się.  

Burmistrz powiedział ze tak.  

Radny Sadkowski powiedział, ze mieszkaniec z ul. Mickiewicza zwrócił się z prośbą 

dotyczącą  dokumentacji przyłącza kanalizacyjnego wykonanego w latach 90.  
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Pracownik Urzędu Miasta odpowiedziała, że warunki techniczne z biegiem lat uległy zmianie. 

W miedzy czasie powstała tam studnia kanalizacyjna, wiec trzeba przeprojektować przyłącze. 

Informacja została przekazana mieszkańcowi. Dodała, ze warunki techniczne są ważne dwa 

lata.  

Radny Dudek wspomniał, że na poprzedniej Sesji Rady Miasta zadał pytanie dotyczące 

sprzątania ul. Warszawskiej, czy Burmistrz Miasta przeprowadził rozmowy na ten temat z 

Powiatowym Zarządem Dróg.  

Burmistrz Miasta powiedział, że jest przed spotkaniem z dyrektorem, ponieważ jest 

prowadzona inwentaryzacja ubytków na drogach powiatowych znajdujących się na terenie 

Miasta. Burmistrz Miasta wspomniał o ubytkach na ul. Warszawskiej w nawierzchni 

asfaltowej.  

Radny Dudek wspomniał o zapadniętej drodze na rogu ul. Młyńskiej i Warszawskiej. 

Burmistrz Miasta powiedział, że informacja ta zostanie zgłoszona do Powiatowego Zarządu 

Dróg. 

Radny Grudzień powiedział, że z racji iż na ul. Grzybowej będą planowane prace to poprosił 

o rozmowy z firma aby woda opadowa była odprowadzana w kierunku cmentarza.  

Burmistrz Miasta powiedział, że w po objeździe ulic z wykonawcą będzie to oceniał w jaki 

sposób rozwiązać niniejszy problem.  

Radny Głowacki zadał pytanie na jakim etapie są sprawy jeżeli chodzi o przejecie drogi za 

cmentarzem. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, ze jest prowadzone postepowanie o zasiedzenie i jest sprawa 

w sadzie. Powiedział, że będzie uczestniczył w rozmowach w Urzędzie Marszałkowskim w 

celu przyszłych inwestycji drogowych w Łaskarzewie. Według Burmistrza Miasta jest to 

ważny odcinek, ponieważ była by to swojego rodzaju obwodnica Łaskarzewa. Nie można 

wnioskować o środki na tą ulice jeżeli nie jest uregulowany jej stan prawny.  

Radny Agnieszczak wspomniał o słupach na ul. Obrońców Łaskarzewa, gdzie po uzyskaniu 

informacji brakuje 3 szt.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że zostało to zlecone konserwatorowi. Według konserwatora 

potrzebne są dwa slupy.  

Radny Paziewski powiedział, że mieszkańcy ul. Chopina, których nieruchomość znajduje się 

obok FOK Pollena nie posiadają oświetlenia ulicznego. Czy jest możliwość aby postawić w 

tym obszarze dwie latarnie. Radny dodał, że pismo w tej sprawie zostało złożone 4 miesiące 

temu. 

Burmistrz Miasta  odpowiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć jak wyglądał by montaż 

słupów na obszarze o którym Radny mówił. 

Pracownik Urzędu Miasta powiedziała, że nie ma możliwości montażu latarni w tym 

obszarze, ponieważ nie należy on do Miasta, lecz do Wspólnoty Gruntowej. 

Radna Marciniak zadała pytanie czy Łaskarzew mogłby wejść w program dotyczący 

sterylizacji zwierząt. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że mieszkaniec również zwrócił się do niego z tym pytaniem.  

Zdaniem Burmistrza, program taki wymaga wkładu własnego, jeżeli taki program się pojawi 

będzie wzięte to pod uwagę.  

Radny Grudzień poprosił aby zorganizować spotkanie aby wykonać plan inwestycji 

drogowych na kolejne 5 lat.  
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Burmistrz Miasta opowiedział ze Skarbnik Miasta zabezpieczyła środki na programy, z 

których można pozyskać dofinansowania na przyszłe inwestycje. 

 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad III Przewodnicząca Rady Miasta Agnieszka 

Szczypek podziękowała wszystkim i zamknęła obrady.   

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 

 

                          Agnieszka Szczypek 
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Radny Powiatu Garwolińskiego - J. Tomala,  

Wicestarosta Powiatu – M. Walicki,  

Dyrektor ZS nr1 – Ewa Gąska 

Dyrektor ZS nr2 – Monika Krawczyk 

Kierownik DPT „Bajka” – Monika Walenda 

Kierownik Biblioteki Miejskiej – Elżbieta Paśnicka 

Kierownik MOPS w Łaskarzewie – Anna Tobiasz 

Prezes OSP w Łaskarzewie – Piotr Korycki 

Prezes Koła Polskiego Związku Wędkarskiego – Dariusz Paszkowski 

Prezes Klubu Sportowego ŁKS „Promnik” – Sebastian Kornacki 

p.o. Kierownik SPZOZ w Łaskarzewie – Józef Tomala 

p.o. Kierownika Posterunku Policji w Łaskarzewie -  asp. szt. Sebastan Tomaszewski  

Media /Tygodnik Siedlecki, Echo Podlasia,, Życie Siedleckie,, Twój Głos, Wirtualny 

Garwolin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołował: M. Jasiński 


